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Nr. 

| Vraag 

1 

Afspraken 
tussen 

Rijk 
en medeoverheden 

over stabielere en beheersbare 

financiering 

https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/20 

24/04/15/afspraken-tussen-rijk-en- 

medeoverheden-over-stabielere-en- 

beheersbare-financiering 

Afgesproken 
is dat vanaf 2026 de 

oploop 
van de 

opschalingskorting 
definitief wordt 

geschrapt. 

Daardoor 

krijgen gemeenten 
675 

miljoen 
euro 

extra en 

provincies 
ruim 40 

miljoen 
meer. 

Verder is besloten om de nieuwe 

financieringssystematiek (bbp-systematiek) 
al 

vanaf dit 

jaar 
in te 

voeren, 

zodat de 

financiering 

stabieler wordt. Deze 

overgang heeft, 
met 

uitzondering 
van het 

jaar 2025, 
geen 

financiële 

gevolgen 
voor 

gemeenten 
en 

provincies. 

Vraag: 

1. Wat 
betekent dit voor de 

gemeente 

Woudenberg? 

  

  

  

  

Vraagsteller 
& 

Fractie 

G. van der 

Linden, 
CU 

Antwoord 

De financiële effecten van de vervallen 

opschalingskorting 
voor 

Woudenberg 

worden 

op 

basis van een 

inschatting 

verwerkt in de Kadernota 2025-2028 

(raad 

juni/juli). 
De exacte effecten 

volgen 
in de 

Begroting 
2025-2028 

op 

basis van de 

aanstaande meicirculaire, 

Gemeente 

Woudenberg 

Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

HJ. 

Molenaarl WN (geanonimiseerd)

  

  

2. 

Parkeerplaats 
Kostverloren 

Verkeersvraag 
met 

betrekking 
tot 

onderstaande 

foto van de 

parkeerplaats 
Kostverloren. De foto 

geeft 
een 

leeg 
vak weer welke 

regelmatig 
als 

parkeervak 
wordt 

gebruikt. 

In 
enkele 

gevallen 
kunnen inderdaad kleine 

auto’s 
net 

in het vak. Maar dit vak wordt ook   

J. 

Stalman, 
VVD 

  

1 

Nee, dit betreft 
geen parkeervak. 

aNv.t. 

3 
In 

principe 
zou het voldoende 

duidelijk 

moeten 
zijn 

dat het 
geen parkeervak 

betreft. Het vak heeft niet de 
afmetingen   

D. Boeve-de Kruif 

| (geanonimiseerd)

    



  

Nr. 

| Vraag 

gewoon gebruikt 
door 

grotere 
auto’s. 

Hierbij zijn 

de 

insteekrichtingen 
van de 

auto 
variabel als we 

de voorbeelden zien. 

Daar 
dit 

exact in 
de bocht 

ligt, 
steken deze 

geparkeerde 
auto’s 

op hinderlijke wijze 
uit om 

veilig 
over de 

parkeerplaats 
te 

rijden. 

Concreet: 

1. 

Mag 
er in dit vak 

geparkeerd 
worden? 

2. Zo 

ja, 

waarom heeft 

hij 
niet 

de 

juiste 

afmetingen? 

3. Zo 
nee, 

kan 

duidelijk aangegeven 

worden 

dat het 

geen parkeervak 
is. 

(letter 
NP of 

strepen 
op 

het 

asfalt) 

  

Vraagsteller 
& 

Fractie 

Antwoord 

of vorm van een 

parkeervak 
en bevat ook 

geen 
blauwe 

lijn 
zoals de andere 

parkeervakken op parkeerterrein 

Kostverloren. Het 
aanbrengen 

van de 

letters NP’ met 
thermoplast 

is 
mogelijk, 

maar 

geeft geen garantie 
dat men er niet 

meer 
zal 

parkeren. 
Desalniettemin zal de 

gemeente 
uw verzoek intern 

oppakken. 

Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

  

  3 Vei 
gheidsonderzoek Woudenberg 

Op 

de website 
staat 

dit onderzoek 

aangekondigd 

en is inmiddels 

gesloten: 

https://www.woudenberg.nl/over-de- 

gemeente/verkeersveiligheidsonderzoek- 

woudenberg 

  

  

Daarbij 
staat 

vermeld dat de raad 

begin 
2024 de 

resultaten 
tegemoet 

kan zien. De resultaten 

zijn, 

voor zover 

bekend, 
tot 

op 

heden niet 
met 

de   

G. 
van der 

Linden, 
CU 

  

1. De 
raad kan de resultaten van dit 

onderzoek 
in 

september 
tegemoetzien, 

dit 

vanwege 

de hoeveelheid aan 
reacties 

en 

ambtelijke capaciteit. 

2. deze 
straat 

komt 
tot 

dusver niet naar 

boven als een 

onveilige 
locatie. Er 

zijn 
een 

beperkt 
aantal 

meldingen geplaatst 
met 

betrekking 
tot 

de John F 

Kennedylaan. 

  

D. 
Boeve-de Kruif 

| (geanonimiseerd)

    



Nr. 

| Vraag 

raad 

gedeeld. 

Vragen: 

1. Wanneer kan de raad deze resultaten 

tegemoet 
zien? 

2. 
Kan 

het 

college 
reeds 

aangeven 

of hierin 

ook de John F 

Kennedylaan 
naar voren 

komt? 

Vraagsteller 
& 

Fractie 

Antwoord Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

  

4 Na brand herstelde 

woning nog 

leegstaand 

Op 
8 

april 
2023 is er een 

woningbrand 
geweest 

op 

de 
Laan 

van 

Blotenburg 
35. De 

woning 

was 

na de brand niet meer bewoonbaar. Na 

ongeveer 
7 
maanden 

zijn 
pas 

de 

herstelwerkzaamheden voor deze 

woning 

gestart. 
Daar hebben 

wij 
in november 2023 

nog 

vragen 

over 

gesteld. 
De 

woning 
is 

nu 

eindelijk 

hersteld. We 

zijn 
nu meer dan een 

jaar verder, 

maar de 

woning 
staat 

nog 

steeds 

leeg. 

Vraag: 

1. Wat is 
hiervan de oorzaak? 

In deze 

tijd 
van 

woning 
schaarste is dit 

ongewenst. 

P. van 

Schaik, 

GBW 

Herstel heeft 

ongeveer 

half 

jaar geduurd, 

n.a.v. de brand. Er is een ton aan schade in 

de 

woning. 

Vervolgens zijn 
deze bewoners met een 

uitruil naar Amersfoort 

gegaan. 
De 

woning 

wordt aanstaande 

vrijdag 
weer verhuurd. 

M, van de Graaf 

| (geanonimiseerd)

  

  
5 
Zegheweg 

In 
september 

vorig jaar 

heeft de raad besloten 

het krediet voor Zuid Oost ook in 
te 

mogen 

zetten voor de 

verkenning 
van 

Zegheweg. 
Voor 

deze locatie zou een verkeersonderzoek 

uitgevoerd 
worden. 

Inmiddels 
is 

het 

april, 
en 

wij 
vragen 

ons af:   
I. 

Houtsma, 
GBW 

  
Wegens 

drukte 

bij 
het betreffende 

onderzoeksbureau 
is 

het onderzoek 

nog 
niet 

definitief 

opgeleverd. 
Naar 

verwachting 

ontvangen wij 
in 

Q2 
een 

eerste 
versie, 

waarna 

wij 
u in 

Q3 
van dit 

jaar 
kunnen 

informeren over de resultaten en het 

vervolg.   
D. 

Boeve-de Kruif 

| (geanonimiseerd)

    



Nr. 

| Vraag 

1. Is het verkeersonderzoek al 

uitgevoerd? 

2. Wat is de uitkomst van het 

verkeersonderzoek, 
en wat betekent dit 

voor de 

woningbouwpotentie 
van de 

locatie 

Zegheweg? 

3. Het 
zoekgebied Zegheweg 

is 
nogal 

groot. 
Is binnen dit 

zoekgebied 
al meer 

duidelijkheid 
over de beste locatie voor 

woningen? 

Als het verkeeronderzoek 

nog 
niet is 

afgerond 
of 

gestart: 

4. wanneer 
gaat 

dat wel 

gebeuren, 

wanneer denkt u dat het onderzoek is 

afgerond, 

5. 
wanneer kunnen 

wij 

als raad hier kennis 

van nemen? 

Vraagsteller 
& 

Fractie 

Antwoord Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

  

  

6 
Project Zuidelijke 

randzone 

1. Kunt u een 

update geven 

over de 

voortgang 
van het 

project 
‘Zuidelijke 

randzone'? 

Met diverse stakeholders 

zijn, 
voor zover 

wij 

hebben 

vernomen, gesprekken gevoerd. 

2. Wat 
kan daaruit worden 

gemeld 
en hoe 

ziet de 

planning 
er verder uit? 

  

H. 
van de 

Wetering, 

PvdA/GL 

  

Na 
het door de raad 

ter 
beschikking 

stellen 

van een 

voorbereidingskrediet zijn langs 

verschillende 

lijnen 
acties 

uitgezet. 

Inmiddels 

ligt 
er een 

ruimtelijke hoofdopzet 

van het 

gebied, zijn 
er 

gesprekken gevoerd 

met 
vrijwel 

alle stakeholders en 
is 

een 

financieel kader 

uitgewerkt. 
In dit 

traject 
is 

specifieke 
aandacht besteed aan het 

onderdeel 

"Sport 
en 

Spel" 
met 

het doel de 

realisatie van onderdelen hiervan naar 

voren 
te 

trekken. Ook 
is 

het 

overleg 
met 

de 

Hersteld Hervormde Gemeente 

Woudenberg 

over de door hen 
te 

realiseren 

aanpassingen 
aan het 

kerkgebouw 
en het 

door hen te verwerven 

gebiedsdeel 
voor   

H.J. 
Molenaar 

| 
GN (geanonimiseerd)

  

  



Nr. | Vraag Vraagsteller & 

Fractie 

Antwoord Portefeuillehouder | Ambtenaar 

parkeren in een vergevorderd stadium. Met 

de pachter van het gebiedsdeel aan de 

zuidzijde nabij de N224 is overeenstemming 

bereikt over beëindiging van de pacht (per 

begin mei). 

In de komende maanden worden delen van 

het gebied verder uitgewerkt en wordt 

gekeken naar welke onderzoeken er nog 

nodig zijn. Dit alles om een projectplan met 

grondexploitatie in de tweede helft van dit 

jaar aan college en raad te kunnen 

voorleggen. Teneinde omwonenden en 

overige stakeholders te betrekken bij de 

planvorming is het de bedoeling om in de 

komende periode een informatieavond te 

beleggen en met name de participatie voor 

het deel " Sport en Spel " te starten. 

Zoals in januari aan de raad is toegezegd, 

komt er tegen de zomer een 

voortgangsrapportage waarin meer 

specifiek de op dat moment actuele stand 

en vervolgacties worden opgetekend. 


